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IRozhlas - anketa k podpoře možného
prodloužení nouzového stavu

vloženo: 24.3.2020, 10.11

Pokud vláda kvůli pandemii koronaviru požádá sněmovnu o prodloužení nouzového stavu,
jsme připraveni jí vyhovět. Tak v anketě serveru iROZHLAS.cz odpověděla většina
poslanců napříč politickým spektrem. Někteří zákonodárci jsou rovněž pro, aby se opatření
v boji proti nákaze ještě více zpřísnila. Ve hře je totiž stále zákaz vycházení. Jejich
odpovědi si můžete přečíst ve velkém přehledu.

Vít Kaňkovský, poslanec a místopředseda Zdravotního výboru PS PČR:

1. Pokud vláda požádá sněmovnu o prodloužení nouzového stavu, budete pro?

Pokud vláda požádá o prodloužení nouzového stavu a bude to aktuální stav šíření koronaviru vyžadovat, tak
tento krok podpořím.

 

2. Souhlasíte s tím, aby se opatření zpřísňovala? Konkrétně aby lidé měli zákaz vycházet?

Pokud se týká dalšího zpřísnění opatření, tak tady bych chtěl apelovat na všechny občany, aby ve světle
vývoje v Itálii či Španělsku opravdu dodržovali doposud zavedená opatření. Je to opravdu velmi důležité.
Pokud přesto bude epidemiologický vývoj nepříznivý, tak další zpřísnění opatření nebudu rozporovat. Je ale
zasádní je nastavit tak, aby nebyla ochromena kritická infrastruktura včetně zásobování.

 

Celá anketa ZDE.

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/koronavirus-zakaz-vychazeni-anketa-poslanci_2003240740_kno

